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PROTOKÓŁ nr 34 

XXXIV sesja Rady Miejskiej w Piławie Górnej 

w dnia 25 listopada 2021 r. 
 

Data sesji: 25 listopad 2021 r. 

Godzina rozpoczęcia sesji: 9.30 

Godzina zamknięcia sesji: 10.52 

Miejsce posiedzenia: Sala Konferencyjna Urzędu Miasta w Piławie Górnej,  

ul. Piastowska 69 

 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

lp. nazwisko imię status 

1 Chrobak Marcin obecny 

2 Chrzanowski Tadeusz obecny 

3 Jeziorski Wiktor obecny 

4 Karaś Justyna obecna 

5 Kordasiewicz Arnold obecny 

6 Łoin Jarosław obecny 

7 Madejski Dariusz obecny 

8 Majcher Arkadiusz obecny 

9 Pacyk Małgorzata obecna 

10 Pelczar Stanisław obecny 

11 Piech Tomasz nieobecny 

12 Sienkiewicz Mirosław obecny 

13 Szwec Agnieszka obecna 

14 Świetlik Barbara obecna 

15 Wiącek Małgorzata obecna 

 

obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

Lp. Nazwisko Imię  Status 

1. Chudyk  Krzysztof Burmistrz Piławy Górnej obecny 
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2. Sochacka-Pelczar  Marta  Zastępca Burmistrza obecna 

3. Drebot  Małgorzata Sekretarz Gminy obecna 

4. Brzuszkiewicz  Marta Skarbnik Gminy obecna 

5. Szuba  Iwona Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury i Biblioteki obecna 

6.. Kochowska Magdalena Podinspektor ds. oświaty obecna 

7. Koprowska Anna Inspektor ds. obsługi rady miejskiej obecna 

8. Rybicki Marcin Informatyk obecny 

9. Szyjka Zbigniew Przewodniczący Rady Seniorów obecny 

 

PORZĄDEK OBRAD 
1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Informacja Burmistrza o działaniach podjętych między sesjami. 

6. Informacja na temat rozwoju sportu w mieście - wykorzystanie obiektów sportowych 

na terenie miasta. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

7.a. projekt uchwały nr 187/2021 w sprawie uchwalenia rocznego programu 

współpracy Gminy Piława Górna z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o  działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2022, 

7.b. projekt uchwały nr 188/2021 w sprawie ustanowienia jednorazowego 

wsparcia rzeczowego „Piławskiej Wyprawki”, 

7.c. projekt uchwały nr 189/2021 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2022 rok, 

7.d. projekt uchwały nr 190/2021 w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy 

Piława Górna na rok 2021, 

7.e. projekt uchwały nr 191/2021 zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Piława Górna. 

8. Wnioski i zapytania radnych. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie sesji. 
 

Ad 1. Otwarcie sesji.    

Zgodnie z art. 20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym, Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Piławie Górnej o godz. 9.30 otworzył obrady XXXIV sesji Rady Miejskiej  

w Piławie Górnej. Powitał Radnych, kierownictwo i pracowników Urzędu Miasta, 

biorących udział w sesji. 

 

Ad 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.    

Na podstawie listy obecności, Przewodniczący stwierdził kworum i prawomocność 

posiedzenia. 

 



3 
 

Ad 3. Przedstawienie porządku obrad.    

Zgodnie § 13 ust. 5 Statutu Gminy Piława Górna, Radni otrzymali w terminie 

zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem obrad.  

Wobec niezgłoszenia przez Radnych żadnych uwag do przedłożonego porządku obrad, 

został on uznany za obowiązujący. 

 

Ad 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.    

Protokół z sesji nr XXXIII był wyłożony w Biurze Rady oraz zamieszczony  

w programie posiedzenia.pl. Wobec braku uwag do protokołu z poprzedniej sesji, zgodnie 

z § 30 ust. 1 Statutu Gminy Piława Górna, protokół został przyjęty. 

 

Ad 5. Informacja Burmistrza o działaniach podjętych między sesjami.    

Informację przedstawił Burmistrz Piławy Górnej Pan Krzysztof Chudyk. 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Brak zgłoszeń do punktu 5. 

 

Ad 6. Informacja na temat rozwoju sportu w mieście - wykorzystanie obiektów 

sportowych na terenie miasta.    

Informację przedstawiła Pani Iwona Szuba Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury i 

Biblioteki. 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Brak zgłoszeń do punktu 6. 

 

Ad 7. Rozpatrzenie projektów uchwał:    

7.a. projekt uchwały nr 187/2021 w sprawie uchwalenia rocznego programu 

współpracy Gminy Piława Górna z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2022, 

Projekt uchwały omówiła Pani Magdalena Kochowska Podinspektor ds. Oświaty. 

Przewodniczącą Komisji Mienia Komunalnego i Infrastruktury Technicznej Pani 

Małgorzata Pacyk poinformowała, że projekt został zaopiniowany pozytywnie przez 

członków komisji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Społecznej Pani Małgorzata Wiącek 

poinformowała, że przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowane 

przez członków komisji. 

Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 

głosowanie projekt uchwały nr 187/2021 w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy 

Gminy Piława Górna z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

rok 2022, 

jednostka Rada Miejska w Piławie Górnej 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 listopada 2021 r. czas 10:12:13 - 10:12:28 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chrobak Marcin ZA 

2 Chrzanowski Tadeusz nieobecny 

3 Jeziorski Wiktor ZA 

4 Karaś Justyna ZA 

5 Kordasiewicz Arnold ZA 

6 Łoin Jarosław ZA 

7 Madejski Dariusz ZA 

8 Majcher Arkadiusz ZA 

9 Pacyk Małgorzata ZA 

10 Pelczar Stanisław ZA 

11 Piech Tomasz nieobecny 

12 Sienkiewicz Mirosław ZA 

13 Szwec Agnieszka ZA 

14 Świetlik Barbara ZA 

15 Wiącek Małgorzata ZA 

 

Ad 7b. projekt uchwały nr 188/2021 w sprawie ustanowienia jednorazowego 

wsparcia rzeczowego „Piławskiej Wyprawki” 

Projekt uchwały omówiła Pani Małgorzata Drebot Sekretarz Gminy. 

Przewodniczącą Komisji Mienia Komunalnego i Infrastruktury Technicznej Pani 

Małgorzata Pacyk poinformowała, że projekt został zaopiniowany pozytywnie przez 

członków komisji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Społecznej Pani Małgorzata Wiącek 

poinformowała, że przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowane 

przez członków komisji. 

Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 

głosowanie projekt uchwały nr 188/2021 w sprawie ustanowienia jednorazowego wsparcia 

rzeczowego „Piławskiej Wyprawki”, 

jednostka Rada Miejska w Piławie Górnej 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



5 
 

data 25 listopada 2021 r. czas 10:14:37 - 10:14:54 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chrobak Marcin ZA 

2 Chrzanowski Tadeusz nieobecny 

3 Jeziorski Wiktor ZA 

4 Karaś Justyna ZA 

5 Kordasiewicz Arnold ZA 

6 Łoin Jarosław ZA 

7 Madejski Dariusz ZA 

8 Majcher Arkadiusz ZA 

9 Pacyk Małgorzata ZA 

10 Pelczar Stanisław ZA 

11 Piech Tomasz nieobecny 

12 Sienkiewicz Mirosław ZA 

13 Szwec Agnieszka ZA 

14 Świetlik Barbara ZA 

15 Wiącek Małgorzata ZA 

 

Ad 7c. projekt uchwały nr 189/2021 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2022 rok 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Koprowska Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej. 

Przewodniczącą Komisji Mienia Komunalnego i Infrastruktury Technicznej Pani 

Małgorzata Pacyk poinformowała, że projekt został zaopiniowany pozytywnie przez 

członków komisji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Społecznej Pani Małgorzata Wiącek 

poinformowała, że przedmiotowy projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowane 

przez członków komisji. 

Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
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głosowanie projekt uchwały nr 189/2021 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2022 rok, 

jednostka Rada Miejska w Piławie Górnej 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 listopada 2021 r. czas 10:21:14 - 10:21:37 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chrobak Marcin ZA 

2 Chrzanowski Tadeusz nieobecny 

3 Jeziorski Wiktor ZA 

4 Karaś Justyna ZA 

5 Kordasiewicz Arnold ZA 

6 Łoin Jarosław ZA 

7 Madejski Dariusz ZA 

8 Majcher Arkadiusz ZA 

9 Pacyk Małgorzata ZA 

10 Pelczar Stanisław ZA 

11 Piech Tomasz nieobecny 

12 Sienkiewicz Mirosław ZA 

13 Szwec Agnieszka ZA 

14 Świetlik Barbara ZA 

15 Wiącek Małgorzata ZA 

 

Ad 7d. projekt uchwały nr 190/2021 w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy Piława Górna na rok 2021 

Projekt uchwały omówiła Pani Marta Brzuszkiewicz Skarbnik Gminy. 
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Przewodniczący poinformował, iż w związku  z wprowadzonymi zmianami do projektu 

uchwały, nie będzie pytał przewodniczących komisji o opinie w sprawie przedmiotowego 

projektu uchwały.  

Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 

głosowanie projekt uchwały nr 190/2021 w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy 

Piława Górna na rok 2021, 

jednostka Rada Miejska w Piławie Górnej 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 listopada 2021 r. czas 10:28:32 - 10:28:43 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chrobak Marcin ZA 

2 Chrzanowski Tadeusz ZA 

3 Jeziorski Wiktor ZA 

4 Karaś Justyna ZA 

5 Kordasiewicz Arnold ZA 

6 Łoin Jarosław ZA 

7 Madejski Dariusz ZA 

8 Majcher Arkadiusz ZA 

9 Pacyk Małgorzata ZA 

10 Pelczar Stanisław ZA 

11 Piech Tomasz nieobecny 

12 Sienkiewicz Mirosław ZA 

13 Szwec Agnieszka ZA 

14 Świetlik Barbara ZA 

15 Wiącek Małgorzata ZA 
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Ad 7e. projekt uchwały nr 191/2021 zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Piława Górna 

Projekt uchwały omówiła Pani Marta Brzuszkiewicz Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący poinformował, iż w związku  z wprowadzonymi zmianami do projektu 

uchwały, nie będzie pytał przewodniczących komisji o opinie w sprawie przedmiotowego 

projektu uchwały.  

Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 

głosowanie projekt uchwały nr 191/2021 zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Piława Górna. 

jednostka Rada Miejska w Piławie Górnej 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 25 listopada 2021 r. czas 10:30:50 - 10:31:02 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 
0 0 % nieoddanych 

głosów 
2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chrobak Marcin ZA 

2 Chrzanowski Tadeusz ZA 

3 Jeziorski Wiktor ZA 

4 Karaś Justyna ZA 

5 Kordasiewicz Arnold ZA 

6 Łoin Jarosław nieobecny 

7 Madejski Dariusz ZA 

8 Majcher Arkadiusz ZA 

9 Pacyk Małgorzata ZA 

10 Pelczar Stanisław ZA 

11 Piech Tomasz nieobecny 

12 Sienkiewicz Mirosław ZA 

13 Szwec Agnieszka ZA 

14 Świetlik Barbara ZA 
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15 Wiącek Małgorzata ZA 

 

Ad 8. Wnioski i zapytania radnych.    

Przewodniczący RM poinformował, że po zgłoszeniu Radnego Wiktora Jeziorskiego 

pęknięta szyba w biletomacie została wymieniona. 

Przewodniczący przywitał Panią Kamilę Wodecką – Inspektor ds. gospodarki 

komunalnej i ochrony środowiska, która na prośbę Radnego Arnolda Kordasiewicza 

przedstawiła plan i koncepcję budowy kompleksu rekreacyjnego obok parku przy ul. 

Bolesława Chrobrego. Projekt zagospodarowanie terenu stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. Projekt zawiera ciągi piesze, z kostki brukowej, boisko do piłki 

nożnej i koszykówki, plac zabaw i siłownie plenerową, wjazd z drogi powiatowej ul. 

Chrobrego. W wyposażeniu znajdą się kosze na odpady, ławki, stojaki na rowery, tablice 

informacyjne, ławo stół  z szachami, stół do ping-ponga, wyposażenie boiska do gry w 

piłkę nożną do koszykówki, przeniesienie obecnego wyposażenia placu zabaw. 

Zamontowane zostaną piłko chwyty. Wybudowane zostanie ogrodzenie od strony drogi 

powiatowej i ogrodzenie placu zabaw. 

Radna Barbara Świetlik zapytała, czy park będzie naruszony? Czy wszystko się zmieści 

na tym obszarze? 

Pani Kamila Wodecka wyjaśniła, że drzewostan zostaje bez zmian, drzewa zostaną 

bardzo dobrze zabezpieczone. Usunięte zostaną zakrzewienia. Przewidziane są 

nasadzenia. Projekt zagospodarowanie terenu stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Radna Barbara Świetlik zapytała, czy urządzenia istniejące na placu zabaw są  

w dobrym stanie i będą dalej wykorzystane? 

Pani Kamila Wodecka wyjaśniła, że wszystkie urządzenia co roku przechodzą kontrole, 

urządzenia są w dobrym stanie i dlatego zostaną przeniesione. 

Radny Arkadiusz Majcher zapytał o podłoże boisk oraz o urządzenia sportowe typu 

bramki, kosze ponieważ obecne są uszkodzone. 

Pani Kamila Wodecka – trawa naturalna będzie podłożem boiska do piłki nożnej, kostka 

niefrezowana – boiska do koszykówki. Na etapie sporządzania projektu kosz był w 

dobrym stanie, dlatego uznano o jego przeniesieniu. Zaprojektowane są natomiast bramki 

i piłko chwyty. Jeśli podczas realizacji inwestycji okaże się, że kosz nie nadaje się do 

użytkowania, wówczas będzie możliwość dołączenia go do inwestycji. 

Radny Stanisław Pelczar zapytał, czy będzie oświetlenie i monitoring? 

Pani Kamila Wodecka wyjaśniła, że projekt nie przewiduje ani oświetlenia, ani 

monitoringu. 

Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 

Ad 9. Sprawy różne.    

Głos zabrał Przewodniczący Rady Seniorów Pan Zbigniew Szyjka – z uwagi na 

pandemię i działając w trosce o zdrowie starszych osób  Rada Seniorów w miarę 

możliwości starała się działać. Z inicjatywy jednej z członkiń rady wpłynął sprzęt 

rehabilitacyjny, który został rozprowadzony wśród potrzebujących. Z uwagi na przepisy 

związane z ochroną danych osobowych, tajemnicą lekarską projekt związany  

z  pudełkami życia został na chwilę obecną zablokowany. Przewodniczący wspomniał 

również, że park przy ulicy Chrobrego kiedyś był bardzo często odwiedzany, 

organizowane były tam potańcówki, wszyscy się spotykali, dlatego spytał o kwestie 

przyłącza energetycznego, bo w przyszłości mogłoby to się ewentualnie przydać. Pani 

Dyrektor MOKiB mówiła o sporcie i zaangażowaniu dzieci i młodzieży, natomiast 

Związek Emerytów i Rencistów zmienił się w biuro podróży. Brakuj zajęć dla większej 

grupy starszych osób, które nie preferują wyjazdów. Przewodniczący Rady Seniorów, 
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podziękował za powołanie rady, wyjaśnił, że rada próbuje organizować pomoc dla 

starszych osób. Kilka zgłoszeń wpłynęło od babć, które z wnukami odwiedzają place 

zabaw, że jest mało ławek. Temat związany z większymi rozkładami  jazdy autobusów 

nie wyszedł z uwagi na brak możliwości. Ze względów bezpieczeństwa tablice nie mogą 

być za duże. Przewodniczący stwierdził również, że jeśli sytuacja w przyszłym roku 

pozwoli Rada Seniorów będzie bardziej atakować Państwa Radnych ze swoimi 

problemami. 

Brak zgłoszeń do punktu 8. 

Przewodniczący RM podziękował za przybycie i podkreślił, że Rada Miasta jest otwarta 

na wszelkie uwagi dotyczące  polepszenia funkcjonowania starszych osób w mieście, czy 

spędzania czasu. 

Z uwagi na brak pytań do Przewodniczącego Rady Seniorów, Przewodniczący 

poinformował zebranych, ze komisja rewizyjna rozpoczyna kontrolę realizacji planów 

finansowych w Przedszkolu publicznym „Tęczowa kraina” oraz w szkole podstawowej 

im. Krzysztofa Kamila Baczyńskiego w Piławie Górnej 

Posiedzenie komisji mienia w sprawie zaopiniowania projektu uchwały budżetowej na 

2022 rok  odbędzie się dnia 30 listopada o godz.  9.30 

Posiedzenie komisji budżetu w sprawie zaopiniowania projektu uchwały budżetowej na 

2022 rok  odbędzie się dnia 1 grudnia o godz.14.00 

Dnia 4.12.2021 r. w świetlicy OSP o godz. 17.00 odbędą się Powiatowe Mikołajki 

Strażackie Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych. 

Dnia 27.11.2021 r. o godz. 14.00 w Sali widowiskowej MOKiB w Pilawie Górnej odbędą 

się XXVII Wojewódzkie Spotkania Artystyczne Klubów Seniora. Na początku tego 

wydarzenia nasze zespoły „Górzanie” oraz „Siwy Włos” zostaną uhonorowane  

z okazji ich jubileuszów 35 i 40-lecia. 

Termin kolejnej sesji 30 grudnia  godz. 9.30 

Z uwagi na wprowadzenie bardziej restrykcyjnych przepisów drogowych 

Przewodniczący RM w imieniu rolników wystąpił do Urzędu Miasta  

o przeanalizowanie oznakowania wszystkich dróg w Piławie Górnej pod kątem 

użytkowania przez pojazdy rolnicze, ponieważ w bardzo wielu miejscach nie ma 

tabliczek umożliwiających wjazd pojazdom ciężarowym dojeżdżającym do pól, czy 

sprzętowi rolniczemu różnej kategorii. Dzisiaj rolnictwo się zmieniło i to są wszystko 

bardzo ciężkie sprzęty i nie mają możliwości na dojazd innymi drogami. A wiemy, że 

gospodarstwa  znajdują się na ul. Sienkiewicza,  Okrzei, a tam bardzo często są 

ograniczenia do 2,5 tony, 3,5 tony. Na ul. Bohaterów Getta  jest ograniczenie do 5 ton, 

gdzie jest jedyny dojazd. W związku z zaostrzeniem przepisów pojawiają się  wątpliwości 

jeśli chodzi o kontrole drogowe, jak wytłumaczyć kontrolującym, że jest się na prawie. 

Podobna sytuacja ma miejsce w przypadku samochodów ciężarowych, które przyjeżdżają 

na zlecenie, by odebrać płody rolne. Mając na uwadze przepisy nie chcą przyjeżdżać po 

ich odbiór. Przewodniczący podkreślił, że służy pomocą  

w ustaleniu dojazdów. Zwrócił się, by jego prośba o przeanalizowanie oznakowania 

wszystkich dróg w Piławie Górnej pod kątem użytkowania przez pojazdy rolnicze, była 

zaprotokołowana jako wniosek. 

Druga sprawa dotyczy wjazdu przez ulicę Młynarską na nowo powstałą, przy której 

rozwija się budownictwo jednorodzinne. Mieszkańcy postawili zgodnie z prawem 

ogrodzenia na granicach swoich nieruchomości, w związku z czym bardzo zawęził się 

obszar drogi, która jest jedynym dojazdem do pól. Przewodniczący złożył wniosek, by 

zrealizować tam wjazd, przedłużenie ulicy Dalszej, ostatni na Osiedlu Młyńskim. 

Brak zgłoszeń do punktu 9. 
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Ad 10. Zamknięcie sesji.    

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w sesji Rady Miejskiej  

i o godz. 10.52 zamknął posiedzenie XXXIV sesji Rady Miejskiej w Piławie Górnej. 
 

 

 

 

 

Transmisja wideo sesji Rady Miejskiej w Piławie Górnej są dostępne na stronie internetowej: 
htps://portal.posiedzenia.pl/PILAWAGORNA? w zakładce: Transmisja 

 

Protokół sporządziła: Anna Koprowska – Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej 

 

 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej       

           w Piławie Górnej 

 

           Dariusz Madejski 


